Graduate Project and Dissertation for Undergraduate
本科毕业设计（论文）

The Graduate Project and Dissertation (GPD) is the last and important program for undergraduate, which is designed to cultivate and examine the abilities of students to find, to analyze and to solve the problems of practical project by using the learnt knowledge and technologies. This program is arranged in the 8th semester and last 13 weeks, during which the student must finish a project by software and/or hardware methods, and write a dissertation about the project under the guidance of the mentor. All projects will be published on the website of the dean’s office at the last month of 7th semester. The student could choose any/only one project he/she likes. The graduation dissertation defense is generally in the 13th week of the 8th semester. 
毕业设计是本科阶段的最后一个重要教学环节，其目的主要是为了培养和考察学生在工程实践过程中运用所学知识和技能，发现问题、分析问题和解决问题的能力。毕业设计安排在第8学期，持续13周。在此期间，学生在指导老师的指导下，采用软件或硬件等方式，完成毕业设计课题项目，并撰写相关内容的毕业论文。所有毕业设计题目将于第7学期的最后一个月在教务处的教务网站公布。学生可以自由选择题目。毕业答辩通常安排在第8学期的第13周进行。
